
Diemen 24-03-2021

Geacht college,

In het NOS nieuws van vrijdag 19 maart jl. is bericht gegeven over de wateraspecten van datacenters 
in Noord-Holland.
Hierin kwam naar voren dat datacenters miljoenen liters water gebruiken om de apparatuur te 
koelen. Daar kunnen pieken bijzitten van wel 44 miljoen liter water per maand. Dit verbruik staat 
onder invloed van seizoensinvloeden.
Volgens de berichtgeving kan het gevolg zijn dat er mogelijk een tekort aan drinkwater voor 
huishoudens ontstaat. Tevens worden er chemicaliën aan het koelwater toegevoegd die met het 
lozingswater in het milieu belanden.

GroenLinks is enorm geschrokken van deze berichtgeving. Zeker daar wij kennis hebben genomen 
van het feit dat er mogelijk een tweede datacenter komt in Diemen. Deze conclusie trekken wij naar 
aanleiding van de informatie van het college op 5 februari jl. Het volgende stuk is daarin toegevoegd: 
Principeverzoek initiatief datacenter bij energiecentrale Overdiemerweg.

Zodoende hebben wij een paar vragen aan het College:

1. Aangezien deze informatie uit mei 2018 stamt en wij geen aanvullende informatie zien staan 
vragen wij ons af wat de reden is dat deze informatie is toegevoegd.

2. In de beantwoording op de schriftelijke vragen van Ouderen Partij Diemen wordt gesproken 
over een plan in de vorm van een voorontwerp bestemmingsplan en een 
beeldkwaliteitsplan. Is al duidelijk of er daadwerkelijk een aanvraag voor 
bestemmingsplanwijziging gaat worden ingediend? Zo ja, wanneer kunnen wij deze 
verwachten?

3. Voor welk type datacenter wordt er dan een bestemmingsplanwijziging aangevraagd? Water 
gekoeld, luchtgekoeld of een combinatie van beiden?

Indien de aanvraag over een (deels)watergekoeld datacenter gaat hebben wij ook nog de volgende 
vragen:

4. Welke wettelijke kaders zijn er voor het waterverbruik als het om een watergekoeld 
datacenter gaat?

In het hierboven beschreven nieuwsbericht wordt benoemd dat de registratie van de hoeveelheden 
geloosde chemicaliën niet duidelijk is en dat ze onvoldoende tot niet geregistreerd worden door 
datacenters.

5. Hoe kijkt het college hier tegenaan in relatie tot het datacenter in Diemen? Heeft het college 
zicht op welke chemicaliën en de hoeveelheid chemicaliën die er worden geloosd met het 
lozingswater? 

6. In het nieuwsbericht wordt tevens gesproken over een onderzoek dat in opdracht van de 
Provincie Noord-Holland is uitgevoerd. Dit onderzoek ging over de wateraspecten bij  
datacenters.

Daarin worden ook de eventuele gevolgen tijdens langdurige droge zomers voor drinkwater tekort 
aangestipt.



7. Heeft de gemeente beschikking over dit rapport? Zo ja, kan dit gedeeld worden met de raad? 
Zo nee, kan dit opgevraagd worden bij de Provincie?


